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Zdravím pánové. Jakožto úplný začátečník bez zkušeností se čtyřkolama bych Vás chtěl požádat o rady a
pomoc při výběru. Něco jsem tu už pročetl, ale stejně mně to zatím nijak nepřesvědčilo. Potřeboval bych
splnit tyto požadavky. Cena by měla být do 70 000 ( bude v téhle cenové kategorii možné najít
použitelný stroj, který mi bude sloužit?). Čtyřkolka by měla sloužit na to abych se na ní mohl vyblbnout
(pole, louky, lesy) žádné tratě ani nic podobného, aby mně dovezla na ryby. Další věc je ta, jestli jde na
sportovní čtyřkolu přimontovat tažné. Jde o to, že jednou dvakrát do roka ptořebuju něco menšího
převézt. Čtyřkola může být bez papírů. A jak je to se servisními náklady? Do oka mi padla Yamaha YFZ
450, dále raptor 660 a taky Acces Warrior 450. Prosím tedy o rady a typy jak je to se servisem těchto
mašin a co by jste teda doporučili. Párkrát jsem se svezl na SMC Ram 520 a ta mně taky docela zaujala.
Předem díky za odpovědi.
Bobr700R 26.04.2015 17:31:36

V 2x4 do 70k dle tvých parametrů pouze a jedině Raptor 660. Za 70 bude i s TP. 450 je
traťovka a ostatní zmíněné jsou mrdky.
já 26.04.2015 17:58:53

Bobr700R> na jedné z těch mrdek mám najeto 8000km bez jediného problému. Pouze
olej, desky, filtry. Poprvé byla teď pro jistotu na servisu a na motor se nemuselo
sáhnout. Všechno OK. I mrdka (RAM 520)může dobře sloužit. Cezar - tažný tam jde,
ale není na to stavěná. S tím bych byl opatrný na těžké věci. Ber kolku s SPZ, nebudeš
litovat (y)
Bobr700R 26.04.2015 18:04:03

já> To ti přeji, ale já jezdím na motohodiny, protože km jsou zavádějící. Svezl jsem se
na RAMce a ne díky, ve srovnání s Raptorem je to trakař.
Cezar330 26.04.2015 18:05:50

já> Jasné, nemíním za tim tahat nic extremně těžkého a určitě víckrát jak dvakrát do
roka to tam nezapřáhnu. Primárně to bude sloužit na vyřádění, relax a ryby. Jinak
shodou okolností známý prodává SMC ram 520, ale má za sebou už jednu škarpu, ale
jinak na motor taky ještě nesáhl. Je sice fakt, že toho na tom moc nenajezdil.
já 26.04.2015 18:13:35

Bobr700R> ramka je tvrdá, to je pravda. Na využití co píše, postačí asi každá z nich. S
raptorem máš pravdu, jenomže toho mají vesměs hodně za sebou v téhle ceně.
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Hans-quad 26.04.2015 21:31:23

Cezar330> Na to co s tím chceš dělat jedině Yamaha Raptor 660 ( bez papírů 50-55tis.
) nebo když pohledáš a nebudeš pospíchat najdeš i Yamahu Raptor 700
masch 27.04.2015 00:01:17

suzuki ltz 400 B-)
parizek 27.04.2015 16:59:00

LTZko bych rozhodne do vyberu zaradil. Jako zacatecnikovi vykonem rozhodne vic nez
postaci a udrzba a naklady jsou lidove.
Bobr700R 27.04.2015 20:50:19

parizek> Špatné vlákno, zahradní traktůrky jsou ve fóru "Rady ptáka Loskutáka". :lol:
Tetsuo 27.04.2015 21:10:44

 http://www.motucko.cz/
Levis29 27.04.2015 21:14:30

Cezar330> no hlavně bych ti poradil shánět něco s SPZ, budeš klidnější ať už jedeš
kamkoliv...i další prodej budeš mít jednodušší s kolkou co má papíry. pokud bys měl
štestí na japonce v super stavu za tu cenu, tak neváhej...já sem sháněl asi půl roku a
vše do 60-70tis byl šrot nebo zajíc v pytli (hlavně "dvakrát repasované raptory po 4
majitelích" - fakt loterie) ale např. LTZ sem v poslední době viděl pár pěkných za
rozumnou cenu. RAM 520 bych určitě nezařadil mezi "mrdky" - ten japonský motor
jede fakt dost a je to držák, bytelný rám i konstrukce, s elektrikou problémy nejsou,
máš tam od výroby tacho a stoprocentně bezproblémovou homologaci, co víc u sportky
chtít...servis a dostupnost dílů, to ani nebudu připomínat... podvozek asi je trochu
tvrdší, ale já sem si to dal vše úplně naměkko a je to OK (a to vážím dost málo)až na
težší terén nebo extrémy - ale kdo tohle jezdí tak mění tlumení snad na každé kolce.
když jedu ve dvou tak už tlumiče poberou fakt hodně, akorát to chodí dost na zadní :-D
 No rozhodnutí je stejně na tobě a myslím že i záleží na tom na co zrovna narazíš na
bazaru protože fakt dobrých sportek je pomálu good luck
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